
Zápis z jednání Komise kulturní, letopisecké a památkové (KKLP) 

 

Datum: 04.06.2025 

 

Účast: Milan Hrudka (předseda komise), Mgr. Albína Dědičík Houšková, Ing. Petr Kollert, DiS., Mgr. 

Václav Švenda, Václav Černý, Mgr. Antonín Schejbal, (komise je usnášeníschopná, přítomno 6 z 9 

členů). Po schválení programu dorazil PaedDr. Ladislav Nepožitek. 

 

Omluven: Mgr. Jiří Novotný, Mgr. Robert Žák  

 

Koordinátorka: Jana Klímová 

 

ad 1) Jednání komise zahájil předseda, který přivítal všechny přítomné a seznámil je s programem.  

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání komise 

3. Projednání dotačních programů Kulturní aktivity a Památky místního významu na rok 2026 

4. Diskuze 

5. Závěr 

 

ad 2) Schválení programu jednání komise 

Hlasováno – pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Po schválení programu dorazil PaedDr. Ladislav Nepožitek. 

 

ad 3) Koordinátorka informovala členy komise o nově připravované aplikaci pro podávání žádostí o 

dotace. Tato aplikace by měla být spuštěna na konci letošního roku. Z tohoto důvodu dojde ke změně 

termínu podávání žádostí a celkovému prodloužení dotačního řízení v roce 2026.  

 

Členové komise diskutovali o možném navýšení finančních prostředků – alokací u dotačních programů. 

V rámci dotačního programu Kulturní aktivity na rok 2026 navrhují členové KKLP alokaci ve výši 

2.500.000,00 Kč.  

Hlasováno – pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1 

V rámci dotačního programu Památky místního významu na rok 2026 navrhují členové KKLP alokaci 

ve výši 200.000,00 Kč. 

Hlasováno – pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1 

 

Členové komise projednali dotační program Kulturní aktivity na rok 2026 – beze změn. 

Hlasováno – pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0  

Členové komise projednali dotační program Památky místního významu na rok 2026 – beze změn. 

Hlasováno – pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0  

 

ad 4) Mgr. Václav Švenda poděkoval Mgr. Albíně Dědičík Houškové za výborné zorganizování 

Hudebního festivalu Antonína Dvořáka Příbram v letošním roce. 

Odešel Mgr. Antonín Schejbal.  

PaedDr. Ladislav Nepožitek vznesl dotaz na termín realizace umístění nové pamětní desky u hrobu 

Františka Drtikola.  

Členové komise dále diskutovali o způsobu využití plakátovacích ploch ve městě, jejich množství, 

provedení a kvalitě materiálu. 

 

PODNĚT NA RM: 

Plakátovací plochy a city lighty  

1. revize množství a zlepšení estetické stránky plakátovacích ploch ve městě 

2. možnost pronájmu city lightů pro ostatní organizátory kulturních akcí  

Hlasováno – pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0  



 

 

ad 5) Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a rozloučil se.  

 

Termín dalšího jednání KKLP byl stanoven na středu 15.10.2025 v 17:00 hodin (v zasedací 

místnost OŠKS na Zámečku Ernestinum). 

 

 

Zapsala: Jana Klímová v. r.                       V Příbrami dne 30.06.2025 

Souhlasí: Milan Hrudka, předseda KKLP v. r. 

 

 

   

 


